
Ucan: Mam nadzieję, że pozostanie to właściwy wybór
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Mimo pogłosek transferowych Salih Ucan pozostał w Romie. Ten sezon

będzie dla młodego Turka walką o być albo nie być w zespole

Giallorossich. Podczas zgrupowania młodzieżowej reprezentacji udzielił

wywiadu dla NTV Spor.

 

- Roma jest bardzo mocnym zespołem, była wcześniej. Przybyli nowy gracze do

kadry. Zaliczyłem dobry sezon przygotowawczy, zagrałem wiele meczów od

pierwszej minuty. Chcę nadal tak trenować i być gotowym do gry.

Fenerbahce?

- Roma jest bardzo dobrym zespołem, mamy mocnych graczy, jednak również

Fenerbahce jest w tym sezonie mocne. Oczywiście, Fenerbahce to klub, któremu

dużo zawdzięczam, chciałbym grać w zespole z tego sezonu. Zostaję jednak nadal w

Romie i mam nadzieję, że wybór jest właściwy.
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